
 
Zápis z Valné hromady LTC Houštka, z.s. a Sportovního a servisního střediska LTC  

konané dne 2. června 2022 
 

Přítomni :  viz. Prezenční listina 
 
Jednání Valné hromady LTC zahájil předseda Jan Luhan uvítal členy a krátce pohovořil o 
aktuální situaci v klubu. 
 
Seznámil přítomné  s  návrhem programu jednání 
 
 Informace o činnosti TSM a sportovní zpráva. 
 Zpráva o činnosti LTC Houštka, včetně zprávy o činnosti pobočného 
spolku  Sportovního a servisního střediska a zpráva o hospodaření obou spolků. 
 Seznámení členů s naplánovanou investiční akcí - instalace nových povrchů do 
haly 2  
 Seznámení členů se záměrem přebudování ředitelství na tělocvičnu.   
 Diskuse 
 
Martin Dzúr přednesl sportovní zprávu a zprávu o činnosti TSM, která byla přítomnými 
členy vzata na vědomí. 
 
Jan Luhan přednesl zprávu o činnosti LTC, která byla přítomnými členy vzata na vědomí. 
 
Jan Luhan seznámil přítomné s naplánovanou investiční akcí - instalace nových povrchů 
do haly 2  
 
Jan Luhan seznámil přítomné s investičním záměrem – přebudování ředitelství na 
tělocvičnu  
 
Dále proběhla čilá a věcná diskuse. Diskutovaných bodů byla celá řada hlavně se mluvilo 
o instalaci tvrdého povrchu do nové haly a záměru přestavby budovy ředitelství na 
tělocvičnu.  
V závěru diskuse předseda Jan Luhan v reakci na diskusi konstatoval, že zajistí pravidelný 
tok informací směrem ke členům klubu emailovou formou a minimálně vždy po proběhlé 
schůzi výboru sestaví informační e-mail a odešle členům. Dále konstatoval že záměr 
přestavby ředitelství na tělocvičnu je přijatelný a na přípravě tohoto projektu se bude 
dále pracovat. 
 
Jednání Valné hromady  ukončil předseda Jan Luhan 
 
 
 
 
Zapsala : Iveta Čížková   ………………………………………………. 
 
 
 
 
Ověřil :  Jan Luhan  ……………………………………………………. 


